
ΠΡΑΚΤΙΚΟ 8 
 Συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου Ρεθύμνης 

 

Θέμα: «Έκδοση ψηφίσματος για την επιχειρούμενη ιδιωτικοποίηση του αερολιμένα Χανίων» 

 
Η συνεδρίαση  έγινε  στις 07.03.2014 ημέρα Παρασκευή και ώρα 15:00, στην αίθουσα του Δημαρχείου, υπό 
την Προεδρία του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Σκορδίλη Γεωργίου,  αφού επεδόθη η με αρ. 
8/28.02.14 πρόσκληση προς όλα τα μέλη του Δ.Σ.  
  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 
1. ΑΛΕΦΑΝΤΙΝΟΣ ΜΙΝΩΣ 1. ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ 
2. ΓΑΛΕΡΑΚΗ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ 2. ΚΟΥΝΔΟΥΡΑΚΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
3. ΓΑΛΛΙΟΣ ΜΙΧΑΛΗΣ 3. ΜΑΛΑΣ ΑΓΓΕΛΟΣ 
4. ΓΕΩΡΓΑΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 4. ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ – ΠΙΑΤΑΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
5. ΗΛΙΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 5. ΠΑΤΕΡΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 
6. ΚΟΝΤΑΞΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 6. ΣΙΤΑΡΕΝΙΟΥ – ΜΠΡΙΛΛΑΚΗ ΖΩΗ 
7. ΛΑΧΝΙΔΑΚΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ 7. ΔΡΥΓΙΑΝΝΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
8. ΛΕΛΕΔΑΚΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  
9. ΛΙΤΙΝΑΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  
10. ΜΑΘΙΟΥΔΑΚΗΣ ΞΕΝΟΦΩΝ  
11. ΜΠΙΡΛΙΡΑΚΗ ΜΑΜΑΛΑΚΗ ΘΕΟΠΙΣΤΗ  
12. ΠΑΠΑΔΟΥΡΑΚΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  
13. ΣΑΡΙΔΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  
14. ΣΥΡΙΑΝΟΓΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  
15. ΤΣΙΜΠΙΣΚΑΚΗΣ ΜΑΤΘΑΙΟΣ  
16. ΤΣΙΟΜΠΙΚΑΣ ΓΡΗΓΟΡΗΣ  
17. ΧΑΡΚΙΑΝΑΚΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ  
18. ΝΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  
19. ΜΑΡΙΝΑΚΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ  
20. ΣΠΑΝΟΥΔΑΚΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ  
21. ΧΑΜΟΓΕΩΡΓΑΚΗΣ ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ  
22. ΜΑΘΙΟΥΔΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  
23. ΒΛΑΣΤΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ  
24. ΑΝΔΡΟΥΛΑΚΗΣ ΜΙΧΑΗΛ  
25. ΜΑΝΟΥΣΟΓΙΑΝΝΗΣ ΜΑΝΟΥΣΟΣ  

 
      Η κα Αποστολάκη προσήλθε στη συνεδρίαση μετά την ολοκλήρωση των θεμάτων που τέθηκαν εκτός ημερήσιας 
διάταξης και του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 
       Ο κ. Ανδρουλάκης αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά την ολοκλήρωση των 9 πρώτων θεμάτων που τέθηκαν 
εκτός ημερήσιας διάταξης. 
       Ο κ. Βλαστός αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά την ολοκλήρωση των θεμάτων που τέθηκαν εκτός ημερήσιας 
διάταξης, ενώ απουσίαζε από τη συζήτηση του 9ου θέματος εκτός Η/Δ. 
       Ο κ. Μαθιουδάκης Κ. αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά την ολοκλήρωση των θεμάτων που τέθηκαν εκτός 
ημερήσιας διάταξης και των δύο πρώτων θεμάτων της ημερήσιας διάταξης.  
      Ο κ. Μανουσογιάννης απουσίαζε από τη συζήτηση των θεμάτων 5 έως 11 και 23 έως και 25 της ημερήσιας 
διάταξης. 
    Παρόντες Πρόεδροι – Εκπρόσωποι Τοπικών & Δημοτικών Κοινοτήτων: Χριστουλάκης Οθωνας – Δ.Κ 
Ρεθύμνης, Παπαλεξάκης Αλέξανδρος – Δ.Κ. Ατσιποπούλου, Γαβαλάς Ιωσήφ – Τ.Κ. Αγίου Κωνσταντίνου, Βαρούχας 
Αντώνιος – Τ.Κ Άδελε, Γαβαλάκης Κανάκης – Τ.Κ. Άνω Βαλσαμόνερου, Κλαψινός Ανδρέας – Τ.Κ Γερανίου, Λιονή 
Βασιλική – Τ.Κ. Γωνιάς, Βασιλακάκης Ελευθέριος – Τ.Κ Μαρουλά, Βουγιουκαλάκης Ιωάννης – Τ.Κ. Μούντρους,  
Παπαδάκης Μαρίνος – Τ.Κ. Όρους και Βαβούρης Μάρκος – Τ.Κ. Πρινέ. 
    Παρόντος του Δημάρχου Ρεθύμνης κ.Μαρινάκη Χ. Γεωργίου, της Δ/ντριας των Τεχνικών Υπηρεσιών & 
Πολεοδομίας του Δήμου κας Κελέκη Γεωργίας και της Δημοτικής Υπαλλήλου κας Γαργερού Ελευθερίας, ειδικής 
Γραμματέως του Δημοτικού Συμβουλίου. 
     Ο κ.Πρόεδρος αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και υπενθύμισε ότι,(σύμφωνα με την 50α/91 

απόφαση του Δ.Σ), τα πρακτικά θα τηρούνται συνοπτικά με τρόπο σαφή και ακριβή και παράλληλα  θα τηρούνται  οι 
μαγνητοταινίες των συζητήσεων που θα είναι προσιτές σε κάθε ενδιαφερόμενο, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης, 
προς συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 
 

Σκεπτ: 86 
 
 



     Ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέμα «Έκδοση ψηφίσματος για την επιχειρούμενη 
ιδιωτικοποίηση του αερολιμένα Χανίων». 

Ο κ. Δήμαρχος είπε ότι το θέμα είναι πολύ σοβαρό, με προεκτάσεις στα τοπικά θέματα και στην 
ανάπτυξη του νησιού. Σ' αυτό το σχεδιασμό είναι αντίθετος όλος ο τουριστικός κόσμος της Κρήτης 
και θεωρούν ότι αυτή η εξέλιξη είναι επιζήμια για το νησί, καθώς το αεροδρόμιο Χανίων είναι ήδη 
ενταγμένο στο ΕΣΠΑ για να εκσυγχρονιστεί με 110 εκατ. ευρώ και ο εργολάβος είναι ήδη 
εγκαταστημένος. Όπως είπε, είναι ένα αεροδρόμιο που προσέλκυσε τη RYANAIR, επιφέροντας μία 
τονωτική ένεση στην τοπική αγορά, ιδίως στα μικρά ξενοδοχεία.  

Ο κ. Δήμαρχος πρότεινε να εκδοθεί ένα ψήφισμα, με το οποίο ο Δήμος να εκφράζει την αντίθεσή 
του σε αυτή την αποκρατικοποίηση, την αλληλεγγύη του στο προσωπικό του αεροδρομίου και να 
καλεί την Περιφέρεια Κρήτης να αναλάβει συντονιστικό ρόλο για να μεταφέρει αυτή τη διαμαρτυρία 
των δημοτικών αρχών προς την Κυβέρνηση. 

Η κα Μπιρλιράκη – Μαμαλάκη είπε ότι και η Επιτροπή Τουριστικής Ανάπτυξης θα συνυπογράψει 
το ψήφισμα αυτό, γιατί οποιαδήποτε τέτοιας μορφής ιδιωτικοποίησης θα πάει πίσω τον τουρισμό 
και θα περιορίσει πολύ την  προοπτική ανάπτυξης  σε διάφορους τομείς. 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος ανακοίνωσε το συνημμένο σχέδιο ψηφίσματος και όλοι οι κ.κ. 
Σύμβουλοι το ενέκριναν. Ο κ. Μαθιουδάκης Κ. είπε ότι θα έπρεπε να γίνει κάτι σε επίπεδο Κρήτης, 
ο κ. Βλαστός είπε ότι πέρα από το ψήφισμα χρειάζεται και μια πιο δυναμική κινητοποίηση των 
φορέων της Κρήτης, ενώ ο κ. Μανουσογιάννης είπε ότι είναι αντίθετος όχι μόνο στην 
ιδιωτικοποίηση του αεροδρομίου ή άλλων υποδομών, αλλά είναι υπέρ της κοινωνικοποίησης όλων 
των μεγάλων συγκεντρωμένων μέσων παραγωγής. 

(Κατά τη διάρκεια της ψηφοφορίας απουσίαζε ο κ. Κονταξάκης). 
 

   Το Συμβούλιο μετά τα παραπάνω και αφού είδε τις διατάξεις του άρθρου 65 του  Ν.3852/2010,   
εξέδωσε ομόφωνα την 86/14 απόφαση του ως εξής:  
 
Αριθμός  Απόφασης 86 
                                                     

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 
 

Εγκρίνει την έκδοση ψηφίσματος για την επιχειρούμενη ιδιωτικοποίηση του αερολιμένα Χανίων ως 
το συνημμένο κείμενο, το οποίο αποτελεί αναπόσπαστο μέρος της παρούσας απόφασης. 
 
 

 
                    Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                    Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                            ΤΑ ΜΕΛΗ 
 
 
          ΣΚΟΡΔΙΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ        ΓΑΡΓΕΡΟΥ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ       ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ΨΗΦΙΣΜΑ 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Ρεθύμνης με το παρόν Ψήφισμα διαφωνεί και διαμαρτύρεται για τις 
εξελίξεις που δρομολογούνται με προσανατολισμό την πώληση από το ΤΑΙΠΕΔ του κερδοφόρου 
αεροδρομίου των Χανίων, το οποίο, όχι μόνο δεν επιβαρύνει τον κρατικό προϋπολογισμό, αλλά 
αντιθέτως, συνεισφέρει έσοδα αρκετών εκατομμυρίων ευρώ στο δημόσιο ταμείο.  

Το ζήτημα δεν αφορά μόνο τον αερολιμένα, αλλά επηρεάζει το οικονομικό, και όχι μόνο, μέλλον 
του τόπου μας και αποτελεί εμπόδιο τόσο στην ανάπτυξη όσο και στην εξυπηρέτηση των αναγκών 
μετακίνησης της τοπικής κοινωνίας. 

Σταθερή πεποίθηση και αμετάκλητη επιθυμία του Δήμου Ρεθύμνης, αλλά και σύσσωμης της 
Ρεθεμνιώτικης κοινωνίας,  είναι να συνεχίσει ανεμπόδιστα η λειτουργία του αερολιμένα Χανίων και 
καλεί την Κυβέρνηση να μην διακινδυνεύσει το μοναδικό δυνατό “χαρτί” της οικονομίας μας, τον 
τουρισμό και συγκεκριμένα το μέλλον ενός από τους σημαντικότερους τουριστικούς προορισμούς 
της χώρας, της Κρήτης. 
     Λαμβάνοντας υπόψη τις παραπάνω διαπιστώσεις, εξέδωσε ψήφισμα ως ακολούθως: 
 

Αριθ.  Ψηφίσματος : 4 
 

ΨΗΦΙΖΕΙ 
 

1. Εκφράζει την έντονη αντίθεσή του για την επιχειρούμενη ιδιωτικοποίηση του κερδοφόρου 
αερολιμένα Χανίων, η οποία θα επιφέρει προβλήματα στην ανάπτυξη της τοπικής 
κοινωνίας και στην εξυπηρέτηση των αναγκών μετακίνησης των πολιτών.   

2. Εκφράζει τη στήριξή του στους εργαζομένους του Κρατικού Αερολιμένα Χανίων, των 
οποίων τα εργασιακά δικαιώματα πλήττονται από την ιδιωτικοποίηση του αερολιμένα.  

3. Καλεί την Περιφέρεια Κρήτης να αναλάβει συντονιστικό ρόλο και να μεταφέρει τη 
διαμαρτυρία των τοπικών κοινωνιών στο κεντρικό κράτος. 

4. Το παρόν ψήφισμα να αποσταλεί στο Υπουργείο Υποδομών Μεταφορών & Δικτύων και το 
ΤΑΙΠΕΔ και να δημοσιευτεί  στον τοπικό τύπο.  

 
 
 
 
 
           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                               Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ                             ΤΑ ΜΕΛΗ    
 
 
      ΓΙΩΡΓΟΣ ΣΚΟΡΔΙΛΗΣ                ΓΙΩΡΓΗΣ Χ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ      ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 


